

Referat GL møde



RAVNSHOLT
DIVISION

Dato: 16. Maj
Tid: 19:30 – 21:30
Sted: Claus Nar Gruppe

1. Velkommen til ny gruppeleder

Hvis der er nogle nye...?

- Har i stemt dem ind der er, eller hvordan var det nu.
Der er nogen der har fortaget et valg til GL og andre snakker om hvordan det skal gøres, og vintage snakken på næste leder møde.

2. Nyt fra divisionen

- Hvordan gik divisionsrådsmødet.
- Det var et godt møde, som løste opgaven.
Hvorfor skal vi have besøg af dem fra friluftrådet? Det er gammel vanesag måske kan der komme nogen fra kommunen / SSP så vi kan blive klogere på vores ungdom.
gerne noget med mad (hotdog)
Baser er en god ide, og en mulighed for en god debat, der hvor fra hvor der i grunden kun kommer en beretning fra
Alle synes at det skal være udenfor næste gang

Bellis høre DL om vi kan finde nogen andre ind friluftrådet

3. Nyt fra grupperne

- Vi tager en tur om bordet
Vi snakket lidt om SL2022, de fleste her lidt mindre tilmelde, ind det de havnede sidste gang og det er meget fostrende at der ikke kommer så meget info ud og det kommer meget sent ud.

1 Lillerød det går godt og der komme mange til alle spejder møder.
Der er en fin flok klan spejder og de har en fest med at holde møder hver 14. Dag

Palnatoke har en del sammen med 1. Lillerød, det går godt og der er et lille hul i juniorgrenen, Og de har en lille klan under opstart så det lysner.

Claus Nar går det sådan set meget godt, PUF var godt, stor mini gren, og der er udskiftning i familie grenen leder da børnene bliver større. Der er debat i gang med kommunen om hvorfor tilskuddet er som det er og der er lydhørhed.

Peter Lassen det gå meget godt, mangler lidt leder hist og pist, lidt ung der kan hjælpe
Der kom en forældre hos mini grene og til sommer går den anden leder, så en del udskiftning

Skjoldmørerne taber lidt medlemmer, der er på musisk vis for svundet lidt junior spejder, det er svært at få tilmelding til alt det de prøver at lave af fede ting

BG mangler leder rundt omkring, og vi er nu begyndt at tale om at få forældre ind i et par gren, og nu må vi se om det kan bruges.

Alle snakker om at der er generelt mange på leder og alle bruger meget tid på finde leder.



DET DANSKE
SPEJDERKORPS



4. Udviklingsplan

- Hvordan kan vi sætte strøm til udviklingsplan bedst muligt
- Sprunget over ved mødet i dag gemmes til senere lejlighed.

5. Tilslut / opbakning til gren møder i Ravnsholt

- der blev på DRM luftet bekymring om at der mangler opbakning til at få ting planlagt
- er vi gode nok til at få meldt ud i god nok tid / for lang tid

gerne høre mere fra de enkelt grene og det skal helst ske på mail.

skal sende mail ud i bedre tid om møder og hvis der er nye skal vi være OBS på at få dem budt velkommen.

Der skal være mere langtidsplanlægning både om møder og med planer om ture

der skal være aftalt hvem der kommer hvornår, med hensyn til bemanning på en tur

Junierdivi hvor er mærket fra 2019 var det korte spørgsmål kommer de eller ikke

6. Kalender-ræs

- Vi finder dato for årets GL-møder
Vi mødes hos Birkegruppen næste gang, håber på vejet til at være ud i-

7. Eventuelt

Til en fremtidig dagsorden betaling for kurser og hvor meget

Punkt 4 udviklingsplanen

Kan GL skubbe på at nogen flere kommer til planlægning af divisions ture

